
Бих желал да се кандидатирам за ОС. Смятам, че като студент, прекарал вече 
почти 3 години във ФМИ имам добър поглед върху обстановката, което ще ми позволи 
да гласувам възможно най-адекватно за декан на ФМИ.


